
 

JUBILEUMSFEST

2005-10-29

SCANDIC HOTEL
KUNGENS KURVA



Välkommen på vår stora jubileumsmiddag på Scandic 
Hotel, Kungens Kurva.  Den går av stapeln lördag 29/10 
2005 med start kl 18.00. 

I det facila priset av 275:-  ingår;

   Välkomstdrink 
Stort buffébord, med varma och kalla 
rätter 
Efterrättsbuffé 
Ostbricka med frukt 
Ett glas vin/öl, alkoholfritt alternativ

Sedan när maten har kommit till ro så bjuds det upp 
till dans med KELAS.  Det finns även ett nostalgirum 
med bildspel.

Kvällens toastmasters är Sara Gruvfält-Rosén samt 
Patrik Sandberg.

Allt detta får du för bara 275:-/per person som sätts in 
på bg 5617-6712 alt pg 10 52 63-8. Absolut sista dag för 
inbetalning är 10/10.  OBS! Lokalen kan bara ta emot ett 
begränsat antal gäster så först till kvarn. 



Om du blir trött under kvällen eller vill sova över så har vi 
ett bra förslag boka rum på Scandic!!

Enkelrum 550:-

Dubbelrum 640:-

Inkl stor frukostbuffé

Telefon: 08-571 34 600, ange kod;Huddinge AIS specialpris

   Hur man kommer till Scandic: 
Tunnelbana till Skärholmen ett flertal bussar 
går till Kungens kurva därifrån. 
Buss 710 ifrån Huddinge Centrum.

VÄLKOMMEN ÖNSKAR 50-ÅRSKOMMITTÉN



HAIS 50 ÅR, 2005 ja tänk så fort tiden går!

Men vi räknar tiden från 1949, men då hette vi APOLLO IK.
Vi var ett gäng som brukade träffas på kvällarna och utöva lite fri-idrott samt fotboll, men då 
under namnet APOLLO.
Jag Sune Andersson (SIA) och min brorsa Kalle bodde på Vistavägen, och där fanns en liten plan 
vid skogsbrynet, ”Vistavallen” som vi använde, och det gjorde våra kompisar också:

Gunnar Andersson
Hasse Ekvall
Lasse Ekvall

Julle Johansson
Terje Rydén 

Efterhand kom det fler.

Sedan (1952?) kom Olav Wäppling och han gjorde mycket för oss och klubben ”APOLLO”. Olav 
hade en TV, vilket inte var vanligt 1952.
Vi träffades där och såg mycket sport på TV, en liten summa fick vi betala 5 eller 10 öre vilket gick 
till klubbkassan, Olav var kassör. Vi gick också till grannarna och bad dom lägga en liten slant, 
och det gjorde dom flesta så gärna, vilket också gick till klubbkassan.
Detta var dåtidens sponsring.
Det gav en väldig sammanhållning, som dagens ungdom kanske inte får uppleva, även om dom 
vill.
År 1955 ombildades vi till HAIS och vi är inte några ungdomar längre som tävlar. Men vi dyker 
upp på tävlingar ibland som funktionärer, jag själv har även sålt granar ibland.

/SIA -37:a 

Vägen till Scandic Hotel:


